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Betreft: vervolg van de behandeling van de zienswijzen van burgers en organisaties over plannen Eeneind-West

Geachte leden van de gemeenteraad van Nuenen,

Burgers, ondernemers en (belangen)organisaties hebben massaal gebruik gemaakt van de mogelijkheid om een 
zienswijze in te dienen over het voorgenomen besluit om op Eeneind-west een XXL distributiecentrum te 
bouwen. Het Eindhovens Dagblad meldde op 9 augustus jongstleden dat het om een ongekend aantal van 
1.500 stuks gaat.

Een fors aantal mensen en organisaties uit uw gemeente en uit de regio heeft de moeite genomen om hun 
zorgen te uiten door een zienswijze te schrijven. Dat laat duidelijk zien dat de plannen veel los maken. Eerder 
waren honderden mensen betrokken bij een fietsprotest. Al met al is dit een krachtig signaal dat niet zomaar 
opzij geschoven kan worden door de politiek.

Wij doen door middel van deze open brief een dringend beroep op u als volksvertegenwoordigers om dit 
signaal op korte termijn in een raads- of commissievergadering te bespreken. Hoe duidt u het signaal en welke 
gevolgen verbindt u er aan? Hoe ziet u het vervolg?

U weet tenslotte ook dat er tot op de dag van vandaag nog niets is gebeurd dat onomkeerbaar is. Alle aandacht 
dient nu te gaan naar een zorgvuldig besluitvormingsproces, waarin alle belangen gewogen worden. De eerder 
gesloten overeenkomst met de ontwikkelcombinatie spreekt van een inspanningsverplichting. Dit biedt de 
gemeente Nuenen de ruimte om tot een beter en vooral gedragen besluit te komen.

Bovengenoemde onderwerpen horen in een democratie, waarin zoveel mensen hun betrokkenheid tonen, te 
worden bediscussieerd in de politieke arena. Daarbij merken we expliciet op dat dit in de openbaarheid dient 
te gebeuren. Er is geen enkele reden om deze vragen achter gesloten deuren te bespreken. Dit biedt 
geïnteresseerden (en die zijn er kennelijk velen) ook de mogelijkheid om alle ontwikkelingen over Eeneind- 
West goed te volgen.

Wij horen graag van u op welke manier u dit vorm gaat geven en wanneer het onderwerp op de agenda wordt 
gezet.

Met vriendelijke groet,

Actiecomité DistributiecentrumNee!


